
Smart akcelerátor Pardubického kraje II 
reg.č. CZ.02.2.69/0.0/0.0/18_055/0016502 

 

 

Záznam jednání 
 

Organizace Jednání Krajské inovační Platformy strojírenství a doprava Pardubického kraje 

 

Datum 21/04/2021 
(8:30–10) Teams 

Účastníci  
 
 

Agenda schůzky: 
− Úvodní slovo 
− RIS3 strategie, projekt Smart akcelerátor PK II 
− Marketing pro Parádní kraj 
− web a kampaně 
− Otevřené výzvy 
− možná podpora firmám 
− Diskuze a závěr  

 
Poznámky: 
 

 
1) Přivítání účastníků, účel akce, slovo pana Ladislava Valtra – vedoucí regionálního rozvoje PK, představení 

jednotlivých účastníků platformy 
2) Jana Klekar – Regionální inovační strategie, představení projektu Smart akcelerátor Pardubického kraje II a jeho 

nástroje,  
3) Marketing – Jana Klekar – představení kampaní, web Parádní kraj www.paradnikraj.cz , videa a propagace 

odvětví, Webový nástroj, možnosti podpory 
4) Otevřené výzvy, developerská činnost, výzvy OP PIK – poradenství, úspory energie, inovace, inovační vouchery, 

výzvy TAČR – THÉTA, TREND,  
5) OECD – Ondřej Tušl – šíření inovací v regionech a městech, cíl, Pardubický kraj, zapojené organizací do 

dotazníku, bloky dotazníku 
6) Diskuze: k tématu „Co od zapojení do platformy očekáváte, popř. máte už konkrétní návrhy na náplň dalších 

setkání (sdílení zkušeností, přednášky z oboru, hledání možností spolupráce, dotační příležitosti, cokoliv 
dalšího)?“ 
- Ladislav Verner  - firma SOMA – doporučení na seznámení se s prezentací Diagnóza českého průmyslu, kritika 
inovační strategie ČR, možnost spojit se ohledně příkladů dobré praxe a uvést je na web Parádního kraje,   
-Aleš Kabourek – firma DAKO - možnost spojit se ohledně příkladů dobré praxe a uvést je na web Parádního 
kraje, důraz na spolupráci škol a firem, důležitost technických oborů a jejich propagace (marketing),  
-Erika Krátká – NPI – již vedou projekt na propojování firem a škol 
-Hana Tlapáková – DAKO - důraz na procesní inovace, ne na inovace jako sociální jev 
- Michal Šedivka – SPŠ HOLICE – důležitost žáků je motivovat, aby vůbec studovali a nabízet jim možnosti firem 
z PK  
- Oldřich Brýdl – KOMFI – důraz na zjednodušení administrativy vzhledem k vyřizování dotací   

7)  Poděkování a závěr k celé akci. 
 

Přílohy: prezentace 
           
 
V Pardubicích 21. 4. 2021 
Zapsal/a: Mgr. Jan Gregor 
 

http://www.paradnikraj.cz/

